
 

 

           

 

 

 

 

 

 

 

 

INNKALLING TIL RÅDSMØTE OG EKSTRAORDINÆR GENERALFORSAMLING 

09.12.22 I NARVIK 

 

Sted: Formannskapssalen Narvik rådhus 

Tid: 09.12.22 kl. 09:00 – 14:00 

 

 

Sak 40/22 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 14.10.22 

 

Sak 41/22 Budsjett 2023  

 Budsjettet ble enstemmig vedtatt.  

 

- Valg av eventuell masteroppgave konfereres med rådet for å få undersøkt noe av 

betydning for flere.  

- Administrasjonen kommer tilbake med mer informasjon om Nord-Norges hus i 

Oslo.  

 

Sak 42/22 Ekstraordinært årsmøte – endring av samarbeidsavtale  

 Enstemmig vedtatt – se vedlagte protokoll.  

 Samarbeidsavtalen må vedtas i hvert enkelt kommunestyre.  

 

Sak 43/22 Nytt fra sekretariatet og kommende høringer  

  

- God erfaring med utarbeidelse av felles høringsuttalelse med fagfolk fra Narvik og 

Harstad til Helse Nord. Skal prøve å hekte på relevante fagfolk også i fremtiden.  

- Fagarbeiderløftet – det har vært gjennomført møter mellom Harstad kommune og 

Troms Fylkeskommune, og internt i Harstad. Ønskelig å få til et større prosjekt der 

de andre kommunene kan delta med ufaglærte fast ansatte med mål om at flest 

mulig får fagbrev.  

- Utdanningsløftet – Karrieresenteret i Nordland har fått 1,3 millioner til 

gjennomføring av målrettet rekruttering og utdanning av fagarbeidere innenfor 

ulike fag hos små og mellomstore bedrifter i Narvik og Evenes.  

- Administrasjonen og leder i rådet jobber for å få revidert grenseavtaler for 

videregående skole i regionen. Ønskelig å utvide avtalen som foreligger for folk 

med ungdomsrett og få etablert grenseavtaler for de med voksenrett til utdanning.  

- Det har vært gjennomført møte med næringsteamet. Strategien for 

Hålogalandsrådet skal revideres i 2023. Det vil da være naturlig å se nærmere på 

næringsteamets funksjon og eventuelt mandat.  

- Vi er invitert til å delta som partner i Vest-Finnmarksrådets årlige politiske verksted 

i Oslo 3 januar (i forbindelse med Nord i Sør). Rådet ønsker ikke å prioritere dette 
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og ser helst at slike arrangement arrangeres i Nord. Enkeltpersoner har anledning 

til å delta.  

- Kari-Anne og Ingeborg deltar på Nord i Sør 4 januar. 

 

1760  

Hålogalandsrådet fikk innvilget 12% av søknaden vi fremmet til Troms Holding for 

å videreutvikle/skape materiell som kan brukes til å vise mulige innbyggere 

bomuligheter og ulike tilbud i regionen. Tilsagnet er på 550 000, men prosjektet 

kan ikke gjennomføres uten justeringer når vi prosentvis har fått såpass lite 

penger.  

 

Administrasjonen undersøker muligheter for bidrag fra Nordland fylkeskommune og 

reviderer søknaden med mål om at Troms Holding godtar en nedskalering av 

prosjektet.  

 

Kommende høringer 

Administrasjonen viste oversikt over kommende høringer.  

 

Arbeidsdag med Husbanken 

Administrasjonen og husbanken har drøftet mulighet for en felles dag med 

Husbankenrelaterte spørsmål på agendaen. Rådet ønsker at vi går videre med 

dette og at ansatte i kommunene som jobber med boligspørsmål blir invitert. Det 

er ønskelig at møtet har workshoppreg og ikke er ren informasjon. 

Administrasjonen kommer tilbake med invitasjon til denne dagen.  

  

 

Sak 44/22 Gangr – presentasjon av 2.0 versjon av verktøyet v/Jan Roger Eriksen og 

Christian Willy Brun – Chilli 

   

  2.0 versjonen ble presentert – tatt til orientering. Administrasjonen følger 

  opp for å få tilbakemelding fra kommunene om de ønsker å bli deltakere i 

  prosjektet 

 

Sak 45/22 Høringsuttalelser  

 

- Grunnrenteskatt på havbruk 

Narvik kommune fremmet tillegg kort tid før møtet. Gjennomgang og ferdigstilling 

av uttalelse i plenum. Administrasjonen sender inn høringsuttalelsen, og noen av 

kommunene behandler den i sine kommunestyrer.  

 

- NOU 2022: 10 Inntektssystemet for kommunene 

Høringsuttalelsen ble enstemmig vedtatt. Administrasjonen sender den inn. Noen 

kommuner behandler spørsmålet i eget kommunestyre.  

 

Sak 46/22 Materialstrømsanalyse v/ Laura Johanne Olsen – Lofotrådet  

 Hålogalandsrådet er partner i et forprosjekt om materialstrømsanalyser. 

Administrasjonen deltar på møter i den forbindelse.  

 

Sak 47/22 Innovative anskaffelser v/ Anita Skog – Leverandørutviklingsprogrammet 

(LUP) 

  

 Presentasjon av innovative anskaffelser og mulighetsrommet dette gir.   

  

Sak 48/22 Oppnevning av vara til Helsefellesskapet   

   

  Hålogalandsrådet oppnevnte enstemmig Torbjørn Simonsen som vara for 

  Heidi Laksaa i Helsefellesskapet.  

 

Sak 49/22 Orientering om busstilbud v/Sigbjørn Astrup  

https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/horing-grunnrenteskatt-pa-havbruk/id2929159/
https://www.regjeringen.no/no/dokumenter/horing-nou-2022-inntektssystemet-for-kommunene/id2927900/
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 Tatt til orientering   

 

Sak 47/22 Fastsetting av møteplan for 2023 

 Foreslåtte møteplan ble vedtatt med mindre justeringer. Administrasjonen 

kaller inn i outlook og legger møteplanen på www.halogalandsradet.no 

 

Sak 48/22 Eventuelt 
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